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P R O T O K Ó Ł Nr IV/11 
z obrad IV Sesji Rady Gminy Stara Biała, 
która odbyła si ę w dniu 23 lutego 2011 r. 

 
 
Porządek posiedzenia: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Zatwierdzenie porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach między sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia aktualnego statutu Związku Gmin Regionu 

Płockiego. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki                   

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2011. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie 
ochrony przed bezdomnymi zwierzętami oraz w zakresie prowadzenia schronisk dla 
bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części 
na terenie Gminy Stara Biała. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu przeciwdziałania 
przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie powoływania i odwoływania członków Zespołu 
Interdyscyplinarnego do spraw Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w Gminie 
Stara Biała. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu konsultowania        
z radami działalności pożytku publicznego lub organizacjami pozarządowymi             
i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach 
dotyczących działalności statutowej tych organizacji. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie 
gminy środków stanowiących fundusz sołecki. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie warunków i trybu finansowania rozwoju sportu przez 
Gminę Stara Biała. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Samorządowego Przedszkola w Wyszynie. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego wsi Maszewo Duże oraz wschodniej 
części wsi Mańkowo Gminy Stara Biała. 

17. Informacja o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Stara Biała. 

18. Sprawy różne. 
19. Zakończenie obrad.                                  
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IV Sesja Rady Gminy Stara Biała odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy. Rozpoczęła 
się o godz. 9.15 i zakończyła o godz. 13.50. 

Ustawowa liczba radnych wynosi 15 osób. 

Listy obecności w załączeniu do protokołu. 
 
Ad. 1.  
Sesję otworzył i przewodniczył jej Jan Wrześniewski – Przewodnicz ący Rady  Gminy . 
Stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 14 radnych (nieobecna jest radna 
Grażyna Figiel-Bętlejewska, która usprawiedliwiła nieobecność), co stanowi quorum, wobec 
czego Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
Przewodnicz ący Rady  przywitał wszystkich uczestników przybyłych na sesję: radnych, 
sołtysów i zaproszonych gości. 

Ad. 2.  
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali  projekt porządku 
obrad. Poprosił o zgłaszanie uwag do proponowanego porządku obrad.  
Wobec braku uwag i propozycji Przewodnicz ący Rady  poddał pod głosowanie następujący 
porządek obrad IV Sesji Rady Gminy: 
 
Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Zatwierdzenie porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach między sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia aktualnego statutu Związku Gmin Regionu Płockiego. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki                      

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2011. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający 

się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed 
bezdomnymi zwierzętami oraz w zakresie prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, 
a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części na terenie Gminy Stara Biała. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu przeciwdziałania przemocy         
w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie powoływania i odwoływania członków Zespołu 
Interdyscyplinarnego do spraw Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w Gminie Stara 
Biała. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu konsultowania z radami 
działalności pożytku publicznego lub organizacjami pozarządowymi i podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 
projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej 
tych organizacji. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy 
środków stanowiących fundusz sołecki. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie warunków i trybu finansowania rozwoju sportu przez Gminę 
Stara Biała. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Samorządowego Przedszkola w Wyszynie. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Maszewo Duże oraz wschodniej części wsi 
Mańkowo Gminy Stara Biała. 

17. Informacja o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 
awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Stara Biała. 

18. Sprawy różne. 
19. Zakończenie obrad.                                  
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W głosowaniu wzi ęło udział 14 radnych.  
Wynik głosowania: „za” 14 radnych 
                                  „przeciw” 0 radnych 
                                  „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że zaproponowany porządek obrad został przyjęty 
jednogło śnie (14 głosów „za”). 

Ad. 3. 
Przewodnicz ący Rady Gminy  stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali projekt 
protokołu z posiedzenia III sesji Rady Gminy. Następnie zapytał radnych, czy zgłaszają uwagi     
i zastrzeżenia do protokołu. 
Radny Władysław Mikołajczyk wniósł zastrzeżenie odnośnie zapisu wniosku radnego Piotra  
Rutkowskiego  dotyczącego podwyższenia kwoty diet sołtysów, tj. z kwoty 150,00 zł do kwoty 
200,00 zł. Jego zdaniem powinno być ze 100,00 zł (jak w obowiązującej uchwale) do 200,00 zł. 
Wójt Gminy  wyjaśnił, że Rada rozpatrywała kwoty diet podane w projekcie uchwały (150,00 zł),  
a nie w uchwale dotychczas obowiązującej (100,00 zł), wobec czego zapis w protokóle jest 
prawidłowy. 
Przewodnicz ący Rady  przypomniał, że zgodnie ze Statutem Gminy Stara Biała poprawki lub 
uzupełnienia do protokółu powinny być wnoszone przez radnych nie później niż do rozpoczęcia 
sesji Rady. 
Radni nie wnieśli innych poprawek i uzupełnień, wobec czego Przewodnicz ący Rady poddał 
pod głosowanie projekt protokółu z III sesji. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania: „za” 14 radnych 
                                  „przeciw” 0 radnych 
                                  „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że protokół z III Sesji Rady Gminy przyjęto jednogło śnie (14 
głosów „za”). 
 
Ad. 4. 
Wójt Gminy  złożył informację o pracach w okresie między sesjami: 
Odnośnie inwestycji wpisanych do budżetu Gminy na 2011 r.: 
• Budowa dróg i ulic, tj. Kowalewko - Srebrna, ul. Umińskiego w Starych Proboszczewicach, 

ulice Billewiczówny i Bohuna w Białej i ulice Cedrowa i Jaworowa w Maszewie Dużym: 
uzyskano decyzje na budowę, a w przypadku dróg w Maszewie Dużym został złożony 
wniosek do Starostwa Powiatowego. Wyjaśnił pokrótce problemy związane z uzyskaniem 
niezbędnych dokumentów. 

• Oświetlenie uliczne – Komisja Budżetowa wytypowała do realizacji na 2011 r. wnioski         
dotyczące budowy oświetlenia ulicznego. 

• Trwa uzgadnianie dokumentacji związanych z uzyskaniem pozwolenia na budowę: drogi 
wewnętrznej do kościoła w Brwilnie, drogi w Maszewie przy remizie OSP oraz drogi na tzw. 
wygon. 

• Trwa ostatni etap uzgodnień dotyczących połączenia drogi wojewódzkiej nr 559 z ulicami: 
Wesołą, Miłą i Piękną w Maszewie Dużym. Pozostało uzyskanie zgody na włączenie się do 
kanału deszczowego zaprojektowanego w drodze wojewódzkiej. 

• Trwa uzgadnianie dokumentów dotyczących włączenia ulic Różanej i Słowackiego               
w Maszewie Dużym do drogi Wojewódzkiej nr 559. Zadaniem do rozwiązania jest włączenie 
kanalizacji deszczowej z gminnych dróg osiedlowych do kanalizacji w drodze wojewódzkiej. 

• Uzyskaliśmy wszystkie niezbędne zgody rolników na wejście  na ich grunty w związku          
z budową kolektora tłocznego do oczyszczalni ścieków w Nowych Proboszczewicach od 
kanalizacji w Ogorzelicach. Kolejne etapy to ogłoszenie przetargu na budowę i wystąpienie                    
o pozwolenie na budowę kanalizacji sanitarnej w budynkach mieszkalnych w Ogorzelicach. 
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• Budynek szkoły w Wyszynie jest przygotowywany do ostatecznego odbioru. 
• Od 14 do 28 lutego br. trwają wybory sołtysów nowej kadencji. Pozostał jeszcze wybór 

sołtysa w m. Ulaszewo. Przedstawił wyniki wyborów. Nowi sołtysi zostali wybrani:                 
w Mańkowie Pani Katarzyna Szafrańska, w Kobiernikach Pan Bogusław Szelągowski           
i w Starych Proboszczewicach Pan Jan Sieradzki. 
Następnie podziękował sołtysom, którzy zakończyli pełnienie tej funkcji, za ich trud, a nowo  
wybranym sołtysom i radom sołeckim złożył gratulacje wraz z życzeniami satysfakcjonującej 
pracy. Na sesję przybył sołtys ubiegłej kadencji Pan Witold Kajkowski, któremu 
Przewodnicz ący Rady i Wójt  wręczyli pisemne podziękowanie i upominek w postaci 
książki o samorządzie. 

Następnie Przewodnicz ący Rady  poprosił o zadawanie pytań do sprawozdania Wójta Gminy. 
Radny Marek Moderacki:   
� Czy projekt ulicy Słowackiego w Mańkowie Maszewie Dużym obejmuje skrzyżowanie           

z drogą wojewódzką i czy przy okazji projektowania ulicy można również zaprojektować 
przy niej chodnik w kierunku pętli autobusowej? 

� Odnośnie chodników w Maszewie Dużym: czy otrzymanie pozwolenia na ich budowę 
oznacza niezwłoczne rozpoczęcie robót? 

Wójt Gminy: 
� Projekt ul. Słowackiego obejmuje również skrzyżowanie z drogą wojewódzką. Budowa 

chodnika wymaga specjalnych uzgodnień, ponieważ faktycznie dotyczy budowy ciągu 
pieszo – jezdnego wzdłuż drogi wojewódzkiej i może być wykonana tylko jako dodatkowa 
inwestycja. 

� Uzyskanie zgody na realizację inwestycji drogowej przez Wojewodę jest warunkiem 
niezbędnym do uruchomienia procedury wyłonienie wykonawcy i rozpoczęcia robót 
budowlanych. 

Radny Piotr Rutkowski: 
� Na jakim etapie jest realizacja łącznika pomiędzy drogą powiatową a drogą krajową             

w Nowym Trzepowie? 
� Na jakim etapie jest sprawa odtworzenia rowu melioracyjnego na granicy Nowego Bronowa    

i Bronowa-Zalesia? 
Wójt Gminy: 
� Obecnie trwa ostatni etap uzgodnień z PERN-em i ORLEN-em. 
� Decyzja  jest wydana i jej realizacja zależy od warunków atmosferycznych. 
     
Wobec braku dalszych pytań Przewodnicz ący Rady  przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
 
Ad. 5.  
Przewodniczący poszczególnych komisji złożyli sprawozdania z posiedzeń odbytych w okresie 
między sesjami. 
Komisja Rewizyjna  spotkała się dwa razy. Przewodnicz ący Komisji  Jacek Portalski  omówił 
tematykę posiedzeń: 
1. Analiza działalności klubów sportowych. 
2. Wydatkowanie środków na kulturę i sport w szkołach i klubach. 
3. Realizacja dochodów podatkowych w 2010 roku, 
4. Analiza zadłużenia gminy i prawidłowości spłaty zadłużenia. 

 
Komisja Bud żetowa  spotkała się dwa razy. Przewodnicz ący Komisji  Mariusz Downarowicz 
omówił tematykę posiedzeń: 
1. Rozpatrzenie wniosków dotyczących oświetlenia ulicznego. 
2. Bieżące utrzymanie dróg ze szczególnym uwzględnieniem utrzymania zimowego                   

i oświetlenia ulicznego, 
3. Analiza zadłużenia gminy i prawidłowości spłaty zadłużenia, 
4. Realizacja zadań z zakresu gospodarki przestrzennej. 
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Komisja Polityki Społecznej  spotkała się dwa razy. Przewodnicz ący Komisji  Andrzej 
Wojciechowski omówił tematykę posiedzeń: 
1. Działania w zakresie profilaktyki zdrowotnej planowanej przez NZOZ „BIAŁA” w 2011 roku, 
2. Gospodarowanie zasobem mieszkaniowym Gminy. 
3. Organizacja ferii zimowych, 
4. Realizacja zadań w zakresie pomocy społecznej przez GOPS. 
Przewodnicz ący Rady zapytał, czy radni mają uwagi lub pytania do złożonych sprawozdań. 
Radny Władysław Mikołajczyk wyraził zaniepokojenie informacją o możliwości ograniczenia 
przyjęć pacjentów w przychodni w Nowych Proboszczewicach. 
Radny Andrzej Wojciechowski  wyjaśnił, że jest to jedynie zalecenie NFZ. 
Wójt Gminy poinformował, że zasady finansowania przez NFZ prywatnych i publicznych 
ośrodków zdrowia są jednakowe i zmierzają do ograniczenia kosztów. Na razie żadne zmiany 
nie są wprowadzane i dr Kiciak będzie dążyła do utrzymania obu przychodni. 
Radny Włodzimierz Kajkowski stwierdził, że należy zrobić wszystko, aby utrzymać obie 
przychodnie. 
Radny Piotr Rutkowski wyjaśnił przyczyny złożenia wniosku dotyczącego uzupełnienia 
projektu uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu przeciwdziałania przemocy                
w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie. Zapytał czy będą przyjęte do realizacji 
złożone przez niego wnioski w sprawie oświetlenia. 
Przewodnicz ący Komisji Bud żetowej Mariusz  Downarowicz  wyjaśnił, że Komisja wybrała do 
realizacji na 2011 r. wniosku najbardziej zasadne, pozostałe odkładając do realizacji                  
w późniejszym czasie. Pan radny Rutkowski otrzyma protokół z posiedzenia Komisji. 
Wobec braku dalszych uwag i pytań do przedstawionych  sprawozdań Przewodnicz ący Rady  
przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 
 
Ad. 6.  
Pytania i wnioski do kierownika Posterunku Policji w Starej Białej: 
Radny Piotr Rutkowski poprosił kierownika Posterunku Policji o radarowe kontrole prędkości 
na drodze powiatowej od granic Płocka do Bronowa-Zalesia. 
Sołtys Nowego Trzepowa Stanisław Mokrzki  poprosił o interwencję w sprawie wałęsających 
się bezpańskich psów, które są zagrożeniem dla dzieci. 
Radny Władysław Mikołajczyk  poprosił o interwencje w sprawie parkowania samochodów       
w pasie zieleni przy ul. Dębowej w Nowych Proboszczewicach. 
Sołtys Nowej Białej Joanna Bodal  zapytała, jak się ustala właściciela psa. 
Odpowiedzi Kierownika Posterunku Policji: 
� Najwięcej wypadków drogowych jest w Maszewie Dużym i Srebrnej. Zmniejszyła się 

natomiast w Bronowie-Zalesiu, jednak jeśli jest taka potrzeba skieruje policjantów do 
patrolowania drogi w Bronowie-Zalesiu. 

� Odnośnie psów: trudno jest określić, które psy są bezpańskie. Sprawdzi, co na miejscu          
w Nowym Trzepowie ustalił dzielnicowy. 

� Przyjął do realizacji sprawę parkowania samochodów w pasie zieleni przy ul. Dębowej         
w Nowych Proboszczewicach. 

� Nie ma przepisu, który by określał, w jaki sposób należy ustalać właściciela psa. Osoba, 
która karmi psa, staje się jego opiekunem i odpowiada za jego zachowanie. 

Odnośnie przemocy w rodzinie. Jest dobra współpraca pomiędzy Policją a GOPS. Po 
zgłoszeniu starają się natychmiast reagować, ponieważ w Gminie przemoc w rodzinie jest 
częstym zjawiskiem i niejednokrotnie dotyka dzieci. 
Poinformował, że Izba Wytrzeźwień w Płocku odmówiła przyjęcia osoby z Gminy Stara Biała     
z powodu nie dokonania zapłaty. 

 
O godz. 11.10 Przewodniczący Rady zarządził 20 minutową przerwę w obradach. 
O godz. 11.30 wznowiono obrady. 
Podczas przerwy salę obrad opuścił kierownik Posterunku Policji w Starej Białej Pan Zdzisław 
Dybiec. 
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Radny Stanisław Wi śniewski. W związku ze zmianą Zarządu ZUOK w Kobiernikach 
zaproponował podjęcie rozmów w celu zmniejszenia uciążliwości Zakładu dla otoczenia. 
Radny Wojciech Żółtowski: 
� Prosi o odpowiedź na wniosek mieszkańców wsi Nowe i Stare Draganie w sprawie 

melioracji.  
� Na jakim etapie jest budowa drogi gminnej w Starym Draganiu, na odcinku w kierunku 

Orlenu? 
Odpowiedzi Wójta: 
Na propozycję radnego Stanisława Wi śniewskiego: 
Rozmowy będzie można podjąć po otrzymaniu przez ZUOK decyzji o warunkach zabudowy na 
odgazowanie istniejących niecek wysypiska. 
Na pytania radnego Wojciecha Żółtowskiego: 
� Mieszkańcy złożyli wniosek do Marszałka Województwa Mazowieckiego i otrzymali 

odpowiedź. Jest to odpowiedź negatywna. Zdaniem Wójta należy samodzielnie, tj. gmina 
plus zainteresowani rolnicy, przygotować kompletną dokumentację terenów do melioracji       
i wtedy są szanse na rozpoczęcie inwestycji. 

� Problem budowy dróg lokalnych był zgłaszany na każdym zebraniu sołeckim. Niestety 
nasze możliwości finansowe są ograniczone. Należy się zastanowić nad budową niektórych 
dróg jedynie o nawierzchni żwirowej. Natomiast bezwzględnie powinno być w każdym 
przypadku wykonane odwodnienie drogi. 

Radny Marek Moderacki poprosił o wysłanie pisma do Powiatowego Zarządu Dróg z prośbą   
o wymalowanie osi drogi powiatowej w Białej w kierunku Dragania, co zwiększy bezpieczeństwo 
jazdy.  
Odpowied ź Wójta: 
Nie można namalować osi na drodze węższej niż 6 m. Wystąpi natomiast o namalowanie linii 
krawędziowych. 
Przewodnicz ący Rady  zauważył, że sprawy dróg powiatowych należy zgłaszać radnym 
powiatu płockiego. 
Radny Wojciech Żółtowski  wrócił do sprawy budowy dróg i prosi o odpowiedź, którą przekaże 
mieszkańcom. 
Wójt Gminy  odpowiedział, że w budżecie gminy na 2011 rok nie jest przewidziane wykonanie 
dokumentacji dróg gminnych i osiedlowych w m. Stare Draganie. 
Przewodnicz ący Rady  zaproponował, aby tę sprawę zgłosić do rozpatrzenia Komisji 
Budżetowej, która przekaże swój wniosek Wójtowi. 
 
Ad. 7. 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie przyjęcia statutu Związku 
Gmin Regionu Płockiego. 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił              
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Na pytanie radnego Władysława Mikołajczyka  o wysokość rocznej składki na rzecz Związku 
Gmin Regionu Płockiego Skarbnik Gminy odpowiedziała, że jest to ok. 12 tys. zł. 
Wobec braku dalszych pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 

W głosowaniu wzi ęło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (14 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 15/IV/11 w sprawie przyj ęcia statutu Zwi ązku Gmin Regionu Płockiego  
(uchwała w załączeniu do protokółu). 

Ad. 8. 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 
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Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2011. 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił             
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 

W głosowaniu wzi ęło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (14 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 16/IV/11 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki                         
i Rozwi ązywania Problemów Alkoholowych na rok 2011  (uchwała w załączeniu do 
protokółu). 

Ad. 9. 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien 
spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności       
w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami oraz w zakresie prowadzenia schronisk dla 
bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części na terenie 
Gminy Stara Biała. 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił             
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0  radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (14 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 17/IV/11 w sprawie wymaga ń, jakie powinien spełnia ć przedsi ębiorca 
ubiegaj ący si ę o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalno ści w zakresie ochrony 
przed bezdomnymi zwierz ętami oraz w zakresie prowadzenia schronisk dla bezd omnych 
zwierz ąt, a tak że grzebowisk i spalarni zwłok zwierz ęcych i ich cz ęści na terenie Gminy 
Stara Biała (uchwała w załączeniu do niniejszego protokółu). 
 
Ad. 10. 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie przyjęcia gminnego 
programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie. 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił               
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Na pytanie radnego Władysława Mikołajczyka czy w budżecie gminy zabezpieczono środki 
na realizację tego zadania, a jeśli tak, to w jakiej wysokości, Skarbnik Gminy odpowiedziała, że 
pieniądze są zabezpieczone w ramach pomocy społecznej. 
Następnie Przewodnicz ący Rady  poddał pod głosowanie wniosek Komisji Polityki Społecznej 
o uzupełnienie projektu uchwały, tj.: w Celu 3, Działaniu 3 „Zapewnienie osobom dotkniętym 
przemocą w rodzinie miejsc w ośrodkach wsparcia. Podmioty realizujące działanie” po 
wyrazach „Dom Samotnej Matki w Białej” postawić przecinek i dodać wyrazy: 

„inne dostępne instytucje.” 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
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                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że wniosek Komisji Polityki Społecznej w sprawie 
uzupełnienia projektu uchwały w Celu, Działaniu 3 o wyrazy „inne dostępne instytucje” został 
przyjęty jednogłośnie. 
 
Wobec braku dalszych wniosków oraz pytań ze strony radnych, Przewodnicz ący Rady  poddał 
pod głosowanie projekt uchwały uwzględniający wniosek Komisji Polityki Społecznej. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (14 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 18/IV/11 w sprawie przyj ęcia gminnego programu przeciwdziałania przemocy 
w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie  (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad. 11. 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie powoływania                      
i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw Przeciwdziałania Przemocy     
w Rodzinie w Gminie Stara Biała oraz szczególnych warunków jego funkcjonowania. 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił             
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (14 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 19/IV/11 w sprawie powoływania i odwoływania członków Zespoł u 
Interdyscyplinarnego do spraw Przeciwdziałania Prze mocy w Rodzinie w Gminie Stara 
Biała oraz szczególnych warunków jego funkcjonowani a (uchwała w załączeniu do 
protokółu). 
 
Ad.12. 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie określenia 
szczegółowego sposobu konsultowania z radami działalności pożytku publicznego lub 
organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach 
dotyczących działalności statutowej tych organizacji. 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił             
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 

W głosowaniu wzi ęło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
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Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (14 głosami „za”) podj ęła 
Uchwał ę Nr 20/IV/11 w sprawie okre ślenia szczegółowego sposobu konsultowania            
z radami działalno ści po żytku publicznego lub organizacjami pozarz ądowymi                      
i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalno ści po żytku publicznego       
i o wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego  w dziedzinach dotycz ących 
działalno ści statutowej tych organizacji (uchwała w załączeniu do protokółu). 

Ad. 13. 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na 
wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki. 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił              
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Radny Piotr Rutkowski oświadczył, że jest przeciwny podjęciu tej uchwały, ponieważ 
sołectwa, szczególnie te mniejsze, powinny mieć możliwość dysponowania pieniędzmi. Jeśli nie 
fundusz sołecki, trzeba im dać w zamian coś innego. Dał przykład Bronowa-Zalesia, które 
umiało wykorzystać ten fundusz. 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że nie można podejmować tej uchwały tylko dla wybranych 
miejscowości. 
Radny Władysław Mikołajczyk wyraził opinię, że fundusz sołecki nie spełnił swojej roli, tzn. nie 
był czynnikiem mobilizującym społeczeństwo do wspólnego działania. Opinię tę poparł radny 
Stanisław Wi śniewski . 
Radny Włodzimierz Kajkowski stwierdził, że jest za wyodrębnieniem funduszu sołeckiego, 
ponieważ daje on sołtysom szansę na nauczenie się dysponowaniem pieniędzmi. 
Wójt Gminy wyjaśnił pokrótce istotę i zasady działania funduszu sołeckiego. Przypomniał, że 
pieniądze nie są w gestii sołectwa, ale pozostają w budżecie gminy, a ich wydatkowanie jest 
ściśle ograniczone przepisami prawa. 
 
Wobec braku pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 11 radnych, 
                                   „przeciw” 3 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy wymagan ą większością głosów (11 
głosami „za”) podjęła Uchwał ę Nr 21/IV/11 w sprawie nie wyra żenia zgody na 
wyodr ębnienie w bud żecie gminy środków stanowi ących fundusz sołecki  (uchwała            
w załączeniu do protokółu). 
 
Ad. 14. 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie warunków i trybu 
finansowania rozwoju sportu przez Gminę Stara Biała. 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił             
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (14 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 22/IV/11 w sprawie warunków i trybu finansowani a rozwoju sportu przez 
Gminę Stara Biała (uchwała w załączeniu do protokółu). 
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Ad. 15. 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie utworzenia 
Samorządowego Przedszkola w Wyszynie. 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił             
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wójt Gminy  wyjaśnił pokrótce cel powołania przedszkola w budynku szkoły w Wyszynie. 
Radny Wojciech Żółtowski wyraził opinię, że w Wyszynie jest coraz mniej dzieci i dlatego 
utworzenie tam przedszkola nie jest celowe, a będzie związane z dużymi kosztami, również 
stałymi. Należy wyrównywać szansę w dostępie do przedszkola w całej gminie. 
Przewodnicz ący Rady  przypomniał, że na początku pełnienia funkcji radnego Pan Żółtowski 
krytycznie odniósł się do ówczesnych uchwał Rady w sprawie likwidacji przedszkoli, a teraz jest 
przeciwny jego utworzeniu. 
Radny Stanisław Wi śniewski  przypomniał, że podejmując uchwałę o rozbudowie szkoły Rada 
zakładała utworzenia na jej bazie przedszkola. Dodał, że w Wyszynie jest duże zainteresowanie 
przedszkolem. 
Wójt Gminy  stwierdził, że parking, boisko, plac zabaw będą wykonane niezależnie od budowy 
przedszkola. W przypadku braku zainteresowania przedszkolem pomieszczenia będą 
użytkowane przez szkołę. Budowa przedszkola w każdej miejscowości, nie tylko w Wyszynie, 
wymaga wcześniejszego poniesienia kosztów i nie ma gwarancji, że będzie trafna. 
Wobec braku dalszych uwag i pytań oraz wniosków ze strony radnych, Przewodniczący Rady 
poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 13 radnych, 
                                   „przeciw” 1 radny 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy wymagan ą większością głosów (13 
głosami „za”) podjęła Uchwał ę Nr 23/IV/11 w sprawie utworzenia Samorz ądowego 
Przedszkola w Wyszynie (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Salę obrad, z powodu ważnych spraw osobistych, opuścił radny Mariusz Downarowicz. 
 
Ad. 16. 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Maszewo 
Duże oraz wschodniej części wsi Mańkowo Gminy Stara Biała. 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił             
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wójt Gminy  złożył wniosek w sprawie uzupełnienia projektu uchwały poprzez dodanie po ust.     
3 w  § 2 pkt 2  następujących ustępów: 
„4) Działki o nr ewid.: 120/1, 120/2 i część dz. nr 100 położone w obrębie Mańkowo – zmiana 
funkcji mieszkaniowej jednorodzinnej na obsługę komunikacyjną (pętla autobusowa), 
5) Część działki o nr ewi. 99/35 położona w obrębie Mańkowo – częściowa zmiana terenów 
zielonych z przeznaczeniem na tereny o funkcji mieszkaniowej jednorodzinnej.” 
 
Przewodnicz ący Rady poddał pod głosowanie wniosek Wójta Gminy. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 13 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 13 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że wniosek Wójta Gminy w sprawie uzupełnienie treści 
uchwały Nr 24/IV/11 został przyjęty jednogłośnie. 
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Wobec braku pytań ze strony radnych, Przewodnicz ący Rady  poddał pod głosowanie projekt 
uchwały uwzględniający wniosek Wójta Gminy. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 13 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 13 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy wymagan ą większością głosów (13 
głosami „za”) podjęła Uchwał ę Nr 24/IV/11 w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w si Maszewo Du że oraz 
wschodniej cz ęści wsi Ma ńkowo Gminy Stara Biała  (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad. 17. 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że radni wcześniej otrzymali Informację o wysokości średnich 
wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 
prowadzonych przez Gminę Stara Biała. Radny Władysław Mikołajczyk  zauważył, że do 
Informacji wkradł się oczywisty błąd, tj. średnie wynagrodzenie powinno być każdorazowo 
odnoszone do średniego wynagrodzenia danego stopnia awansu zawodowego, a nie do 
średniego wynagrodzenia, jakie winien osiągnąć nauczyciel stażysta.  
 
Ad. 18. 
W sprawach różnych Przewodnicz ący Rady  udzielił głosu Panu Rafałowi Gieroń, który 
przedstawił swój problem. Jest właścicielem działki oznaczonej nr 273/9 w Maszewie Dużym.   
W miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego działka ta jest oznaczona symbolem 
18W (zbiorniki wodne), a wnioskował o  zmianę przeznaczenia działki na MN, czyli pod 
zabudowę mieszkaniową. Wcześniej doprowadził do zmiany w ewidencji gruntów i budynków,   
w której to ewidencji został wprowadzony stan zgodny ze stanem faktycznym. Przyznał, że ze 
względu na długą procedurę zmiany planu dokonał samowoli budowlanej, polegającej na 
wybudowaniu na tej działce budynku mieszkalnego w stanie surowym. Niestety, nie będzie 
mógł nic innego zrobić bez zmiany planu miejscowego. 
Pan Wójt  stwierdził, że wielokrotnie zwracał uwagę Panu Gieroniowi, iż jego poczynania na 
działce w Maszewie Dużym są niezgodne z prawem. A w obecnym stanie, tzn. po wybudowaniu 
budynku mieszkalnego, a nie elementów barki, jak napisano na tablicy informacyjnej 
umiejscowionej na budowie, jest to stawianie Rady i Wójta przed faktem dokonanym. Dlatego 
też Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego w Płocku zostanie niezwłocznie powiadomiony 
o dokonanej samowoli budowlanej. 
Przewodnicz ący Rady  stwierdził, że Pan Gieroń celowo wprowadza Radę w błąd. Jest 
przeciwny podjęciu uchwały, o którą prosi Pan Gieroń, bo będzie to akceptacja łamania prawa. 
Sołtys Maszewa Stanisław Wi ęckowski potwierdził, że Pan Gieroń świadomie próbuje 
wprowadzić w błąd Radę Gminy. 
Na pytanie radnego Władysława Mikołajczyka  o udział uczniów z Gminy w programie powiatu 
płockiego dotyczącego dodatkowych godzin WF-u w szkołach podstawowych i gimnazjalnych 
Wójt wyjaśnił, że jest to w szkołach uwarunkowane możliwościami lokalowymi                              
i organizacyjnymi. 
 

Ad.19. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicz ący Rady  zamknął obrady  IV Sesji 
Rady Gminy Stara Biała. 
 
                                                                                    Przewodniczący Rady 
 
                                                                                        Jan Wrześniewski 
Protokołowała 
Bożena Guzanek 
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